
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 342
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der kun i nogle tilfælde stilles krav om en fremløbs
temperatur på 90 grader, når de andre betingelser (mindre end 200 GJ årligt eller mindre 
end 10 pct. af den samlede fremstilling) ikke kræver en fremløbstemperatur på 90 gra
der?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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